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Een laatste maal schrijf ik het voorwoord voor onze 
nieuwsbrief. Als interim-voorzitter ben ik verheugd dat 
de komende ALV een "echte" voorzitter het stokje gaat 
overnemen. Vanuit het bestuur wordt daartoe Cock 
Kroft genomineerd: een fantastische vrouw die de CDA-
principes in de genen heeft. Ik doe Cock te kort als ik 
zeg dat ik blij ben dat we een vrouw voordragen: ze 
verdient haar kandidatuur puur op persoonlijke meri-
tes, en niet omdat ze een vrouw is. Maar toch: ik ben er 
blij mee, en ik zal u uitleggen waarom. 
 
Afgelopen week speelde Huub Stapel in het Castellum 
"Mannen komen van Mars, vrouwen van Venus". Een hilari-
sche one-man-show, die lekker generaliserend en geëxalteerd 
de vermeende verschillen tussen de geslachten neerzet. Wij 
mannen kwamen er slechter af dan gehoopt. En terecht. Zon-
der dempende vrouwelijke eigenschappen en inbreng zijn 
"wij" immers vooral doelgericht, rationeel, controlerend, over-
heersend en zelfs aanvallend. De confronterende "gevolgen" 
werden met gevoel voor humor geïllustreerd in een appetijte-
lijke fictiespel. 
 
Wie de politiek met enig gevoel voor theater aanschouwt, 
herkent daarin echter een werkelijk aanwezig -en toenemend- 
testosterongehalte. In de recente algemene beschouwingen 
waren het vooral de verbale uitingen van een groeiende ma-
chocultuur in een steeds meer populistische politieke arena: 
"Als u een vent bent dan...", "Doe eens normaal man...", en 
"Dat doet u niet, dus u bent laf...". De enige vrouwelijke in-
breng die de media haalde, was een infantiel toneelstukje van 
Jolanda Sap met een stekkerdoos. Koren op de molen van de 
politieke prinsjes, die dag. 
 
Maar er is meer aan de hand dan grof taalgebruik en haan-
tjesgedrag alleen: ook het beleid begint angstaanjagend viriel 
te worden. Misschien vraagt "het volk" in tijden van crisis ook 
wel om typisch "mannelijk" beleid: simpele, rationele en sys-
tematische oplossingen, twijfelloze stelligheid, zwart-witte 
duidelijkheid en agressieve daadkracht. Christendemocrati-
sche principes komen dan al snel in de verdrukking; in het 
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ergste geval worden ze zelfs valselijk vertaald en legitimeren 
ze hardvochtig overheidsbeleid en -optreden. De historische 
voorbeelden van de gecompromitteerde gevolgen daarvan 
zijn te afschuwelijk, om niet te durven twijfelen bij de ver-
taalslag die we als CDA maken naar het huidige regeringsbe-
leid, mede onder druk van de gedoogsteun van de PVV.  
 
Hoe verhoudt zich bijvoorbeeld het ontzeggen van Verklarin-
gen omtrent het Gedrag aan jeugdigen en het oprekken van 
jeugdstrafrechtelijke principes -overigens een contradictio in 
terminis- tot een christelijk kernthema als zonde en verge-
ving? Hoe kunnen we de joods-christelijke en humanistische 
waarden, identiteit en eenheid van Europa, onze solidariteit 
en onze menselijke maat hoog in ons vaandel voeren, als het 
regeringsbeleid onverbloemd inzet op individueel en financi-
eel eigenbelang van Nederland en het uitzetten van jongeren 
als Mauro, die in ons land en in onze cultuur zijn opgegroeid?  
 
Christendemocratische politiek vereist afgewogen oplossin-
gen, vraagt om nuance en verdedigt te allen tijde ons nest 
van principiële normen en waarden, ook tegen de verdruk-
king in. Daarbij mogen we, nee móéten we twijfelen. Ubi du-
bium, ibi libertas, zouden we de PVV moeten voorhouden: 
alleen waar twijfel is, is vrijheid...  
 
Twijfel, interactie, communicatie, bescherming van wat 
kwetsbaar is, bescheidenheid, de menselijke maat... 
“Feminine” inbreng in de politiek is daarvoor onontbeerlijk. 
Niet alleen om ook de zachte thema’s te agenderen, maar 
vooral om de harde thema’s te ontkalken. Wij als CDA heb-
ben en tonen dat m.i. momenteel te weinig. Het is tijd voor 
sterke vrouwen... wie zal hen vinden?  
 
Met deze generaliserende kwinkslag nodig ik u 
van harte uit voor de komende ALV, waar we in 
ieder geval één sterke vrouw zullen voordragen, 
als voorzitterskandidaat van onze afdeling.  
 
Hans Disch,  
voorzitter a.i. CDA Alphen aan den Rijn. 
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Van de wethouder 
 
Er staat veel op stapel in 
Alphen aan den Rijn. Een 
paar voorbeelden: een 
nieuw stadshart met een 
Cultuurhuis aan de Lage 

Zijde; de herontwikkeling van het 
Stationsgebied; een nieuw winkel-
centrum in de Baronie; herstructu-
rering van het bedrijventerrein 
Rijnhaven - Oost en de Maximab-
rug. En vroeg of laat ook de aanleg 
van een nieuwe rondweg vanaf de 
Maximabrug richting N207. Alle-
maal zaken waar de politiek nauw 
bij betrokken is.  
 
Soms levert dat felle discussies op, 
soms is er een brede overeenstem-
ming. Voor mij is belangrijk dat er een 
heldere koers is, dat we niet schromen 

om plannen bij te sturen als daartoe 
aanleiding bestaat (soms is dat erg 
wijs), maar dat wil ook benadrukken 
dat we ook durf en doorzettingsvermo-
gen moeten hebben om plannen af te 
ronden door ze te realiseren. Verlam-
ming in de besluitvorming levert 
meestal alleen verlies op.  
 
Maar er spelen ook andere dingen. Zo 
is het Onderwijshuisvestingplan tot 
stand gekomen, dat voorziet in nieuw-
bouw de komende jaren voor veel 
scholen. Recent heb ik het Verkeersvei-
ligheidplan aan de raad voorgelegd, 
met als resultaat dat onveilige ver-
keerssituaties vanaf 2012 worden aan-
gepakt. Er komt in 2012 een nieuw 
Afvalbrengstation (Ecopark). Het  toe-
zicht op loslopende honden en honden-
poep wordt aangescherpt. Is dat echt 
belangrijk? Uit enquêtes blijkt dat hon-
den tot de grootste ergernissen beho-

ren van onze inwoners. Dat merk ik uit 
mailtjes die ik krijg over dit onderwerp. 
Voor de duidelijkheid: veel mensen (en 
honden) doen het prima (waardering!), 
maar sommigen verpesten het. Die wor-
den aangepakt.  
 
Veel aandacht geef ik aan kernen en 
wijken. Aarlanderveen en Zwammerdam 
hebben een eigen identiteit en krijgen 
een eigen aanpak van de gemeente. 
Samen met actieve bewoners die mee-
doen om hun dorp leefbaar te houden. 
Maar dat moet ook in stadswijken. Daar 
is nog (veel) winst te halen als met in-
woners en bedrijven wordt gesproken 
over hun wijk, als mensen worden ge-
stimuleerd mee te doen. Bijvoorbeeld 
om te signaleren dat er iets schort aan 
wegen, beplanting, straatmeubilair, of 
iets heel anders maar wel zeer belang-
rijk, dat er iets mis is met de sociale 
samenhang in een wijk. Of de zorg voor 



het afhameren van besluiten, en eentje 
op de bekende 4e donderdag van de 
maand. Bij die laatste vergadering gaat 
het nog wel om politieke discussie en 
kunnen bijvoorbeeld moties worden 
ingediend. Deze raadsvergaderingen  
beginnen om respectievelijk 22.30 en 
21.30 uur, en worden voorafgegaan 
door commissievergaderingen.  
 
Er verandert kortom nogal wat, en het 
is – op het moment dat ik dit schrijf – 
ook nog erg wennen. Zo viel de eerste 
keer dat we besluitvormingsraad had-
den afgelopen donderdag niet goed. 
Raadsleden die daarvoor weinig tot 
geen reden hebben om bij de raads-
commissie te zijn omdat het hun on-
derwerp niet betreft, moeten om 22.15 
uur nog eens  richting stadhuis voor 
zegge en schrijve 10 minuten  vergade-
ring. Dat kunnen we dus beter eerder 
op de avond doen. Zelf ervaar ik het 
nieuwe vergadermodel vooral als 
“wachten tot we met vergaderen mo-
gen beginnen” omdat er tussen de ver-
schillende onderdelen op een avond 
ook veel tijd is gereserveerd voor on-
derlinge ontmoeting. En dat werkt nog 
niet op die manier.  
 
Maar………….alle begin is moeilijk, niet-
waar.  Ik zie u graag tijdens een van de 
donderdagavonden. Ook kunt u altijd 
een fractievergadering bijwonen of con-
tact met ons opnemen als u ergens 
mee zit. De CDA fractie zit er niet voor 
zichzelf maar voor u en voor de gehele 
stad (jaja, inclusief onze 
parels van kernen Aar-
landerveen en Zwam-
merdam). 
 
René Vrugt  
Fractievoorzitter CDA 
http://renevrugt.web-
log.nl 

straat. We gaan dus door met “op de 
koffie bij het CDA” en zullen op bepaal-
de zaterdagen zichtbaar aanwezig zijn 
in winkelcentra of andere herkenbare 
plekken.  
 
Tot zover onze ambitieuze afspraken die 
laten zien dat we ertegen aan gaan deze 
winter. Maar er is meer. Ook de ge-
meenteraad als geheel is in ontwikke-
ling. Sinds september werken we pa-
pierloos en hebben we de beschikking 
gekregen over een IPad (tablet) waar al 
onze stukken  op kunnen worden ge-
download. Sinds ik voor het CDA actief 
ben in de politiek weet ik niet beter of 
dat daar veel papier mee gepaard gaat. 
U zult begrijpen dat bij mij thuis de sta-
pels af en toe aangroeien tot ze als een 
Toren van Pisa dreigen om te vallen en 
de blauwe bak eraan te pas moet ko-
men.  Dat lijkt nu verleden tijd te wor-
den met deze stap. Of het ook echt zo 
werkt, daarover een volgende keer  
meer. Naast deze digitalisering is de 
gemeenteraad ook anders gaan verga-
deren. Een nieuw vergadermodel is in-
gevoerd op basis van de drieslag: infor-
meren, oordeelsvorming, besluitvor-
ming. Voortaan doorlopen onderwerpen 
deze drie fases. Tijdens de informatiefa-
se is er een technische bespreking op de 
informatiemarkt waarbij alleen feitelijke 
en verduidelijkende vragen kunnen wor-
den gesteld. Er is dan geen ruimte voor 
politieke discussie. Die ruimte is er wel 
volop tijdens de daarop volgende com-
missievergadering als het onderwerp 
politiek inhoudelijk wordt besproken en 
raadsleden vooral onderling met elkaar 
in debat moeten gaan. Voor de wethou-
ders is daar een bescheiden rol wegge-
legd. Vervolgens komt dan de besluit-
vorming  in de gemeenteraad. Daartoe 
hebben we voortaan 2x een raadsverga-
dering: een keer op de 2e donderdag 
van de maand en dan gaat het puur om 

De CDA fractie is het nieuwe 
politieke seizoen energiek 
en optimistisch begonnen. 
We hebben er zin in. Tijdens 

onze jaarlijkse fractiedag in De 
Vlinder hebben we samen met de 
wethouder teruggekeken op het 
roerige afgelopen jaar en plannen 
gemaakt voor het nieuwe seizoen 
2011/2012.  
 
Een spannend jaar waarin er o.a. 
duidelijkheid zal moeten komen over 
de Lage Zijde. Ook spannend omdat 
we samen met onze wethouder het 
CDA profiel nadrukkelijker willen 
neerzetten. We hebben daartoe 5 
afspraken met elkaar gemaakt. Ten 
eerste willen we meer de agenda zelf 
gaan bepalen: van reactie naar proac-
tie. We willen agenda-settend wor-
den. Ten tweede willen we verder 
groeien als team. Met 5 raadsleden 
en 2 burgerleden (sinds augustus is 
Roeli Hoving ook commissielid!) willen 
we meer zijn dan de optelsom van 7 
individuen. Samen optrekken, onder-
werpen van elkaar overpakken. Ten 
derde kunnen en moeten we meer 
doen aan de marketing van onze 
standpunten en keuzes. Te vaak blij-
ven die beperkt tot het stadhuis. Of-
wel, we willen van “stille resultaten 
naar geziene successen”. En daarbij 
gaat maatschappelijke winst boven 
politiek gewin. Een vierde ambitie 
betreft de herindeling. Die betekent 
ook heel veel voor ons als CDA. We 
willen nauw gaan samenwerken met 
onze CDA collega’s van Boskoop en 
Rijnwoude, op weg naar 2014. De 
vijfde afspraak betreft het doorgaan 
met onze aanwezigheid op straat: van 
koffie op het stadhuis naar koffie op 
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Van de fractievoorzitter 

een goed functionerend buurtwerk, met aandacht voor 
jeugd en ouderen.   
 

Ik kies voor kern- en wijkgericht werken omdat ik geloof 
dat een buurt zelf mee moet doen. Aandacht voor de buurt 
heeft niks met pamperen te maken, maar alles met een 
vertrouwd CDA uitgangspunt: “mensen zijn verantwoorde-
lijk voor hun eigen leefomgeving”. Het is een taak van de 
overheid om dat in de benen te helpen en te houden. Geen 
luxe maar noodzaak. Alphen is een gemeenschap van be-
trokken mensen, ook in de wijk, de buurt of het dorp.  
 
Kees van Velzen 
CDA-wethouder  

Algemene Ledenvergadering! 

 
Hierbij nodigt het bestuur van het CDA, afdeling Alphen aan 
den Rijn, u van harte uit aanwezig te zijn op de  
 

Algemene Ledenvergadering maandag 31 oktober 2011 om 
20.00 in zalencentrum Maranathakerk, Jongkindt Coninck-
straat 2b in Alphen aan den Rijn. De volledige agenda staat 
afgedrukt op de achterzijde van deze nieuwsbrief (bladzijde 
4). Twee bestuursleden, waaronder de voorzitter, treden af 
en zijn niet herkiesbaar. Neem uw verantwoordelijkheid om 
mee te denken over een nieuwe invulling van de vacatures! 

Alle begin is moeilijk!Alle begin is moeilijk!Alle begin is moeilijk!Alle begin is moeilijk!    

Sommige afdelingen zouden meer contact willen 
hebben met de provinciale CDA-afdeling, bij andere 
afdelingen lopen die verbindingen via hun regio soe-
pel.  
 
De ca. 13 regio’s zijn eertijds juist opgericht omdat het 
voor het provinciaal CDA-bestuur niet goed mogelijk is om 

met alle bij de regio’s behorende afdelingen (ca. 5-8 afdelingen 
per regio) intensief contact te onderhouden. Met de instelling 
van regio’s werd juist een nauwer contact met de lokale afde-
lingen bevorderd. De kern van de discussie is of er een structu-
rele of een culturele oplossing moet worden nagestreefd. Met 
het eerste wordt bedoeld de vervanging van de 13 regio’s door 
een paar hele grote regio’s, dus de structuur veranderen. Met 
het laatste wordt bedoeld dat een grotere structuur juist ave-
rechts werkt en dat contactbeperkingen moeten worden opge-
lost door het verbeteren van een persoonsgericht benadering.  
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Nieuws  

uit de raadsfractie 
 
Meteen na het zomerreces 
kon de fractie aan de bak 
met diverse grote porte-

feuilles. Hieronder een kleine 
greep van de vele agendapunten 
die alweer gepasseerd zijn. 
 
Afvalbrengstation 
Het huidige afvalbrengstation groeit 
door het succes uit zijn jasje. Daarom 
wil de gemeente een nieuw afvalbreng-
station bouwen in bedrijventerrein 
Steekterpoort I, waar voldoende ruimte 
beschikbaar is om het op een efficiën-
tere en duurzamer manier op te zetten. 
Bij dit Ecopark zullen ook bedrijfjes 
komen die het restafval weer gaan ge-
bruiken en in circulatie brengen. Dit 
volgens het cradle to cradle principe. 
Als CDA fractie hebben we  volmon-
dig ja gezegd met het krediet beschik-
baar te stellen voor de inrichting van 
het brengstation. Maar we hebben 
daarnaast ook aandacht gevraagd voor 
de bewoners van Gouwsluis dat die er 
geen last van moeten krijgen. Immers 
die hebben al genoeg te stellen met de 
overlast van de OTA.  
 
Ontwikkel Strategie Kader Oude 
Rijnzone 
In 2010 zijn de gemeenten Bodegraven 
(nu Bodegraven - Reeuwijk), Alphen 
aan den Rijn, Rijnwoude, Zoeterwoude, 
Leiderdorp en de provincie Zuid-
Holland de Gemeenschappelijke Rege-
ling "De Oude Rijnzone" aangegaan. De 
Oude Rijnzone is het gebied langs de 
rivier de Oude Rijn van Leiden tot en 
met Bodegraven. Het programma van 

de Oude Rijnzone is gericht op transfor-
matie en een samenhangende en duurza-
me ontwikkeling van dit gebied, gericht 
op een verbetering van de kwaliteit. Het 
kader bestaat uit een aantal deelplannen 
waarin de verdere ontwikkeling van deel-
gebieden in de Oude Rijnzone wordt be-
schreven. Het CDA heeft met dit kader 
ingestemd, het betreft een regionaal uit-
voeringsprogramma met veel partners. 
Onze woordvoeder mistte in de stukken 
een visie op de actuele economische situ-
atie. De fractie heeft geen behoefte aan 
realisering van het Limes fietspad tussen 
Zwammerdam en Alphen vanwege de 
kosten en ingrijpende gevolgen voor de 
agrariërs daar. Bovendien is er goed 
fietspad langs de Steekterweg. In de 
volgende nieuwsbrief zullen we ingaan 
over de ontwikkelingen van de Maximab-
rug, welke onderdeel is van de Oude 
Rijnzone’. 
 
Stadshart Lage Zijde  
Op de agenda van 18 augustus stond de 
zogeheten jaarlijkse update, met dit keer 
heel veel aandacht voor parkeren. Voor 
de CDA fractie is het van groot belang 
dat we als politiek stappen gaan zetten 
om door te pakken. In 2012 moet er 
daadwerkelijk wat gebeuren aan de Lage 
Zijde. Tijdens de raadscommissie heeft 
het CDA gepleit voor zoveel mogelijk, 
eigenlijk liefst alleen ondergronds te par-
keren om zo dubbel en soms wel drie-
dubbel grondgebruik mogelijk te maken 
en ook voor een groter gebied inclusief 
de Triangel. De CDA fractie heeft gepleit 
voor een onderzoek hiernaar waarbij we 
ook de mogelijkheid hebben geopperd 
dat het nieuwe cultuurgebouw van een 
kelder wordt voorzien waar bijvoorbeeld 
een poppodium mogelijk is. Verder von-
den we het van belang dat er een uit-

gang van de nieuw te bouwen parkeer-
garage naar de Hooftstraat komt om de 
winkeliers daar te betrekken bij het plan-
gebied. Inmiddels weten we dat beleg-
ger/ontwikkelaar Corio met de gemeente 
gaat onderzoeken of de plannen rondom 
het Thorbeckeplein uitvoerbaar zijn. Ook 
hebben we gevraagd of het nog wel juist 
is dat het Parkeerbedrijf bij Projectbu-
reau Stadshart  behoort. Ook daar heb-
ben we inmiddels vernomen dat het Par-
keerbedrijf onthecht is van het project 
en wethouder Van Velzen dit in zijn por-
tefeuille heeft gekregen. Vanwege de 
vele onduidelijkheden hebben de opposi-
tiepartijen een spoeddebat over de Lage 
Zijde aangevraagd. Om in dit debat goed 
beslagen ten ijs te komen en als fractie 
toch een goede visie op het hele plan te 
hebben, zijn we met een klein comité bij 
elkaar geweest om een aantal standpun-
ten op te stellen. Vervolgens hebben we 
leden en ondernemers aangeschreven 
om met ons mee te denken. We hebben 
rond gelopen in het te ontwikkelen ge-
bied en vervolgens in het Stadhuis met 
elkaar onze visie gedeeld. Gelukkig heb-
ben een aantal mensen gehoor gegeven 
aan onze oproep, maar er mogen een 
volgende best wel meer mensen aanslui-
ten om mee te denken! 
 
Het debat was inmiddels niet meer zo 
beladen omdat vele vragen al zijn beant-
woord en duidelijk is dat er schot in de 
zaak komt. 
 
Vaststellen Startnotitie Wmo-beleid 
2012-2015 en bestuursopdracht 
Wmo 
Belangrijk  punt in de septembercyclus is 
de Wet Maatschappelijke Ondersteuning 
(Wmo). Deze is per 1 januari 2007 in 
werking getreden.   
 
 
 
  
 
  

De heer Boeters gaf een uiteenzetting over de ervaringen  
met de directie van de containerhaven en  de contacten die 
de buurtvereniging heeft met de gemeente Alphen a.d. Rijn 
en de provincie, om de overlast van de containerterminal te 
beperken. Duidelijk is dat de containerterminal veel geluids-
overlast geeft in de nachtelijke uren. De directie van de con-
tainerterminal wil 24 uur per dag gaan draaien. Het is ieder-
een helder dat dit bij de huidige overlast onmogelijk is.  
 
Zolang het  geluidsoverlast probleem niet opgelost is zal er 
geen vergunning voor uitbreiding gegeven worden. Het is de 
bewoners niet duidelijk wie de vergunningverlener is voor de 
containerterminal de gemeente of de provincie. De fractiele-
den zullen dit uitzoeken.  
 
Verder vind men het jammer  dat de bomen die rond de ter-
minal gepoot zouden worden er niet komen. Bomen kunnen 
veel geluid wegvangen en het is een beter gezicht dan de gele 
kranen. Verder werd er gesproken over de verlichting van de 
tunneltjes bij de hefbrug die het nog steeds niet doet en de 
windmolens die mogelijk gebouwd gaan worden in de Steek-
terpolder. 
Het was een interessante gezellige avond. 
 
Wilt u ook op de koffie met het CDA en problemen die bij u in 
de buurt spelen bespreken? 
Laat het ons weten.  
 
Cock Kroft 
Bestuurslid  

Dit betekent elkaar (statenleden, lokale leden en hun lokale 
bestuurders) motiveren en enthousiast maken, aanspreken-
de en actuele dingen formuleren, bereikbaar en toegankelijk 
zijn. Kortom: het accent ligt op de cultuur: hoe voorkom ik 
dat mensen afhaken! Gezien de reductie van het CDA voor-
waar geen overbodige opmerking.  
 
In de volgende nieuwsbrief zal aandacht wor-
den geschonken aan de september-vergadering 
van het CDA-regio Rijn- en Veenstreek. 
 
Henk van Rietschoten 
secretaris CDA  
regio Rijn – en Veenstreek 

Vrijdag 9 september zijn de fractieleden Joost Ver-
beek, Marion Verkleij en Marly de Blaeij samen met 
bewoners van de J.C.Hoogendoornlaan, Boskoopse-
weg en Toegangseweg  bij ons op de Boerderij aan de 
J.C.Hoogendoornlaan op de koffie geweest. Ook  de  
heer Boeters, voorzitter van de bewonersvereniging 
”Onder de Hefbrug,” was aanwezig. 
 
Op deze avond hebben we de gang van zaken rond de con-
tainerterminal en de overlast  die de containerterminal geeft 
besproken.  
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Nieuws van het Zuid-

Hollandplein 
 
De algemene politieke beschouwin-
gen zijn achter de rug, het politieke 
seizoen is op alle niveaus weer in 
alle hevigheid los gebarsten. 
Het lijkt daarbij wel of de herfst letter-
lijk en figuurlijk is ingetreden. Als een 
ding wel heel erg duidelijk is geworden 
dan is het wel dat we in een tijd zijn 
beland waarin het roer op tal van on-
derwerpen fundamenteel om moet. 
Het kabinet benoemt tal van onzeker-
heden op met name financieel econo-
misch gebied die aanleiding zijn voor 
forse ombuigingen. Dat tegelijkertijd 
geprobeerd wordt om de economie 
draaiende te houden door te investeren 
in een goed ondernemersklimaat is 
terecht. Als de economische motor ver-
der gaat haperen betekent dat nog 
minder inkomsten, minder banen en ga 
zo maar door. 
 
Ook als provinciaal bestuurder zie ik 
dat we een aantal vanzelfsprekendhe-
den van de afgelopen decennia snel in 
een ander perspectief moeten gaan 
plaatsen. De afgelopen decennia heb-
ben we via tal van nieuwe ontwikkelin-

gen, zoals nieuwe bedrijventerreinen 
of nieuwbouw van woningen heel 
wat collectieve voorzieningen kun-
nen financieren. We lopen er nu heel 
rap tegenaan dat er simpelweg veel 
minder behoefte is aan nieuwe be-
drijventerreinen of woningen, omdat 
we met de bestaande ruimte en de 
bestaande voorraad heel aardig toe 
kunnen.  
 
We moeten immers voorkomen dat 
we gaan bouwen voor leegstand van 
morgen, zoals dat bij kantoren al 
volop het geval is. Dat betekent 
nogal wat. Gemeenten hebben vaak 
fors geïnvesteerd in aankoop van 
gronden met het doel daar nieuwe 
ontwikkelingen te realiseren. Die 
komen niet of in elk geval veel later 
van de grond, met alle financiële 
consequenties van dien. In bijvoor-
beeld de bouw zullen we veel meer 
in moeten gaan zetten op het beter 
benutten van de bestaande ruimte 
via herstructurering, sloop en nieuw-
bouw.  
 
In economische termen betekent dit 
dat we veel meer vraaggericht moe-
ten gaan ontwikkelen, daar waar we 
dat decennia lang vooral aanbodge-

Met elkaar op zoek... 
richt hebben gedaan. Dit stelt ons voor 
nieuwe opgaven in een periode, waarin 
financiële middelen veel minder royaal 
beschikbar zijn dan een paar jaar gele-
den. Dat zorgt voor forse uitdagingen 
en vragen, die we nog niet allemaal 
van antwoorden kunnen voorzien.  
 
Juist een partij als het CDA heeft naar 
mijn stellige overtuiging een antwoord 
op de vragen waar we op tal van terrei-
nen indringend mee geconfronteerd 
worden. Wij verwachten de oplossingen 
niet uitsluitend van de overheid, we 
laten het niet uitsluitend aan het indivi-
du. We gaan met elkaar op zoek naar 
de kracht van de samenleving. Omdat 
juist nu mensen omzien naar elkaar en 
op zoek gaan naar antwoorden, in een 
tijd waarin veel 
verandert, maar 
ook een tijd waar-
in we kunnen la-
ten zien dat een 
aantal vaste waar-
den houvast geeft 
bij die zoektocht! 
 
 
Liesbeth Spies  
CDA gedeputeerde 
Zuid-Holland 

 
Datum: maandag 31 oktober 2011 
Aanvang: 20.00 uur 
Locatie: zalencentrum Maranathakerk, 
Jongkindt Coninckstraat 2b in Alphen 
aan den Rijn 
 
Agenda 
1. Opening en vaststelling agenda; 
2. Mededelingen, ingekomen stukken; 

- korte leespauze stukken - 
3. Verslag algemene ledenvergadering  
   16 mei 2011; 
4. Financiën, o.a. begroting 2012; 
5. Bestuurszaken: - Hans Disch   
   (voorzitter) en Jan Kees Hoogen  
    doorn (algemeen bestuurslid) zijn                               
    aftredend en niet herkiesbaar. 
    Voorstellen/benoeming nieuwe    
    (kandidaat) bestuursleden; 
6. Voortgang bestuursvisie; 
 - korte pauze - 
7. Gastspreker; 
8. Rondvraag; 
9. Sluiting. 
 
 

Voor de periode 2012-2015 is de ge-
meente verplicht een nieuw beleidsplan 
op te stellen. Daarbij is het van belang 
na te gaan op welke manier de beleids-
kaders moeten worden aangepast aan 
de huidige omstandigheden. Het colle-
ge heeft daarom een startnotitie opge-
steld. De CDA fractie heeft in de com-
missievergadering aangegeven moeite 
te hebben met een aantal belangrijke 
uitgangspunten van de startnotitie 
WMO. Voor ons staat bovenaan, dat de 
kwetsbaren in de 
samenleving ontzien 
moeten worden. We 
hebben wel inge-
stemd met de start-
notitie, maar we zul-
len het te ontwikke-
len beleid kritisch 
blijven volgen. 
 
Marjon Verkleij 
fractiesecretaris CDA 
 
 

Oproep 
Zoals valt te lezen in de agenda zijn er 
twee bestuursleden aftredend. Derhal-
ve zijn wij op zoek naar nieuwe be-
stuursleden. Verzoek aan een ieder om 
serieus in overweging te nemen u aan 
te melden als nieuw bestuurslid. Aan-
melden is mogelijk tot aanvang van de 
vergadering bij Mark Vermeulen, secre-
taris CDA afdeling Alphen aan den Rijn. 
De stukken zijn één week voor de ver-
gadering opvraagbaar bij de secretaris, 
via telefoonnummer 0172-414896 of 
via cda.markvermeulen@xs4all.nl 
Tijdens de algemene ledenvergadering 
zullen de stukken sowieso ter inzage op 
de tafels liggen. 
 
Namens het bestuur, 
Mark Vermeulen  
secretaris CDA afdeling Alphen aan den 
Rijn. 

Op zaterdag 29 oktober 2011 is 

het najaarscongres van het CDA 

in het Beatrix Theater in Utrecht.  

Het congres is dé gelegenheid om 
kennis te maken met mede CDA'ers 
en te praten en te werken aan de 
toekomst van onze partij. De afdeling 
Alphen aan den Rijn is met een af-
vaardiging van de fractie en het be-
stuur goed vertegenwoordigd op het 
congres. We zouden het echter nog 
leuker vinden als wij ook wat minder 
bekende Alphense CDA'ers op het 

c ong r e s  kunnen  on tmoe ten . 
De leden uit Alphen aan den Rijn zul-
len grotendeels gezamenlijk met de 
trein naar het congres reizen. Vindt u 
het gezellig en interessant om mee te 
reizen? Neem dan contact op met be-
stuurslid Matthijs Groot via matthijs-
groot@gmail.com of 06-12556846. Hij 
inventariseert dan wie er mee gaan en 
stuurt u een mail met de tijd dat de 
groep verzamelt op het station in Alp-
hen aan en Rijn. Aanmelden voor het 
congres kunt u doen via:  
 
http://www.cda.nl/partijcongres. 

Najaarscongres CDA 

Algemene Algemene Algemene Algemene     
LedenvergaderingLedenvergaderingLedenvergaderingLedenvergadering    

ALV op 31 okt. 2011! 
 

Graag vragen wij u aandacht 
voor de ALV in dit najaar! 


